







英語口語提升課程 English Speaking Adventures

升小預備

夏令營

Primary Preparation: Summer Camp

適合2025年9月升讀 K1/K2的學生 For students rising K1 / K2 in September 2025



學習歷程增潤課程
Portfolio Building



升小面試準備課程

Primary 1 Interview Preparation

此課程針對香港的直資、私立和國際學校常見的面試題型,透過多元化探究和遊戲方式, 增進幼童在個人、社會和情感領域的全面發展,協助幼稚園學生提升應試能力。

課程可選廣東話、英語或普通話授課,課堂中透過集體遊戲、聆聽故事、情境和邏輯問答等, 全方位提升幼童的語言和技能應用的能力;透過模擬面試,將課堂學到的知識和技巧實踐出來, 讓他們領悟應試模式,同時亦培養他們的自信心和協作能力。

This camp is specifically designed for kindergarten students preparing for interviews at Hong Kong's Direct Subsidy Scheme (DSS), private, and international schools. It focuses on common interview formats and question types, using a variety of interactive, play-based, and inquiry-led activities to support children's holistic development in the personal, social, and emotional domains.

The camp is available in Cantonese, English, or Mandarin. Lessons incorporate group games, storytelling, role-play scenarios, and logic-based Q&A to enhance children's language and cognitive skills. Through mock interviews, students will apply what they've learned, become familiar with the interview setting, and build confidence, communication, and collaboration skills.









課程訓練技巧 Camp Highlights



模擬面試對話及活動 Mock interview dialogues and activities



完整句字表達訓練 Complete sentence expression training



加強故事演說能力 Strengthen show-and-tell presentations



邏輯思維及解難 Critical thinking and problem-solving



協作及社交禮儀 Collaboration and social behaviors



生活及社會常識認知 Daily life knowledge learning

課程語言選擇 Choice of teaching languages



普通話 Mandarin





英語口語提升課程

English Speaking Adventures

讓孩子在發揮創意同時愛上英語!此課程目標爲激發幼童的學習興趣,提升好奇心、創意思維、 同理心和社交能力等技能,透過故事閱讀建立他們的演講自信。課堂結合多樣化的探究和遊戲, 促進幼童在個人、社會和情感領域的全面發展。透過集體遊戲、故事聆聽和模擬情境等活動, **幫助孩子在輕鬆的氛圍中提升語言能力和自信心。**

Let children fall in love with English through creative expression! This camp focuses on igniting their interest in learning while teaching essential skills such as curiosity, creative thinking, empathy, and social-emotional abilities. Through story reading, children can build confidence in public speaking. Our curriculum combines diverse exploration and play to promote holistic development in personal, social, and emotional greas. The course includes group games, story listening, and situational simulations, helping children enhance their language skills and self-confidence in a relaxed atmosphere.



挑選優質英語兒童讀物進行閱讀 Selection of high-quality English children's books



通過多元感官小組學習,提升故事閱讀的

Multi-sensory learning to enrich the story-reading experience and increase engagement



鼓勵孩子積極聆聽與交流,掌握溝通技巧 Encourage active listening and hold engaging



透過多樣化的集體遊戲活動,增強學生的 英語表達能力、參與度和協作能力

Varied group activities to strengthen students' participation and cooperation skills through fun games

聖三一英語考試準備課程

Trinity GESE Preparation

聖三一英語考試準備課程教導學生掌握必要的語文知識和技能,以達到優異(Merit)和卓越 (Distinction)的考試成績。除了應試所需的口語對答外,學生於課堂上亦會學習和提升閱讀和 寫作能力,以鞏固詞彙認知和英語水平。爲緊貼學生備考進度,導師在每節課結束前都會與 學生進行小評估,以助他們熟悉考試模式及要求,逐步增強應試信心。

The Trinity GESE Preparation Camp will equip students with the essential knowledge and skills required to pass the Trinity exam at Merit and Distinction level. While Trinity GESE is an exclusively spoken language assessment, students will engage lightly with reading and writing skillsets to help them retain the language and vocabulary learned. In order to ensure exam preparedness, students will take a mini assessment at the end of every class so they can grow in confidence with the structure and with the language expectations.





小班教學 Small Class Size

每班最多6人,由經驗豐富的英語教師授課。

Taught by native english teacher with a maximum class of 6 students





每堂評估 Regular Assessment

導師每堂會與學生進行評估,確保學生語文能力達致 考試水平

Students will be assessed on their skill development in every single class and teachers will plan each lesson according to these results.







學習進度 Readiness in Key Areas

老師會在每節課結束時派發學生的學習進度表, 以便家長了解孩子的進度。

Teachers will distribute students' learning progress charts at the end of each class so that parents can check their progress.





學習歷程增潤課程

Portfolio Building

本課程的學習能夠培養學生的同理心、探索及解決問題的能力,提升公民意識和社會責任感。 在參與和非牟利機構協作舉辦的親子義工活動中,學生可以將課堂所學與社會問題緊密連結, 培養他們成為有責任心的公民。

This camp aims to cultivate students' empathy, problem-solving, and inquiry skills, while enhancing their civic awareness and sense of social responsibility. Through participating in parent-child volunteer activities co-organized by non-profit organizations, students can closely connect what they learn in class with real social issues, fostering their growth into responsible citizens.

主題 1: 地球發燒了 Theme 1: The Earth Has a Feve 探討全球暖化問題,認識人類活動對生態環境的影響,倡導人們實踐低碳生活,幫助地球降溫。

Guide children to learn about the issue of global warming, understand the impact of human activities on the ecological environment, and advocate for a low-carbon lifestyle to help sustainability.

主題 2: 珍惜食物 Theme 2: Cherish Food 關注食物浪費的問題,認識到環保、飢餓與貧窮,啟發小朋友要珍惜食物,同時亦關心需要幫助的人士。

Raise awareness of food wastage, and help children understand the connections between environmental protection, hunger, and poverty. Inspire them to cherish food and care for those in need.

此課程以普通話授課,每個主題爲期10堂。

This program is taught in Mandarin; each theme lasts 10 lessons.



培養領導思維
Cultivate
leadership mindset



提升語言能力 Enhance language skills



繪製記錄畫冊 Compose learning journal



親子義工體驗 parent-child volunteer experience



課程參與證書 Certificate of participation







課程日期 Camp Dates

A1	June 30 - July 4	















課程時間表 Camp Timetable

升K2學生的課程爲每堂3小時;升K1學生則參加每堂首2小時的課程,第3個小時爲選修課節。
Each lesson duration for rising K2 students is 3 hours. K1 students will participate in the first 2 hours and may also select to attend the third hou

	時間 Time	上午課程 AM Camp
	9:30 - 10:30	升小面試準備課程 (廣東話) Primary 1 Interview Preparation (Cantonese)
	10:30 - 11:30	升小面試準備課程 (英文) Primary 1 Interview Preparation (English)
	11:30 - 12:30*	學習歷程增測課程 (普通話) Portfolio Building (Mandarin)

時間 Time	下午課程 PM Camp		
14:00 - 15:00	● 升小面試準備課程 (廣東話) OR → 升小面試準備課程 (普通話) Primary 1 Interview Preparation (Cantonese)		
15:00 - 16:00	→ 升小面試準備課程 (英文) Primary 1 Interview Preparation (English) OR ■ 聖三一英語考試準備課程 Trinity GESE Preparation		
16:00 - 17:00*	英語口語提升課程 OR 學習歷程增潤課程 (普通話) Portfolio Building (Mandarin)		

*升讀K1的學生可選擇是否參與第3節 Optional session for rising K1 students 課程時間如有變更,恕不另行通知 Schedules may subject to change without prior notice



升小預備夏令營以一系列課堂活動豐富孩子的暑假,及早爲升小作準備,提升語言和 思維能力!

Enrich your child's summer with a series of fun and educational activities designed to get them ready for primary school! Our camp helps boost language and thinking skills through engaging lessons and interactive learning.

5月23日 或之前報讀即享

早鳥折扣*

Early Bird Discount* on or before May 23 **9**折 10% OFF

課程收費 Camp Fee

報讀週數 Number of Week(s) to Enroll	2 小時課程# 2-Hour Camp#	3 小時課程 3-Hour Camp	
1週 Week	HK \$3,600	HK \$5,400	
2週 Weeks	HK \$6,840	HK \$10,260	
3週 Weeks	HK \$9,720	HK \$14,580	
4週 Weeks	HK \$12,240	HK \$18,360	

- *優惠須受條款及細則約束 Terms and conditions apply
- #只適用於升讀K1的學生 Only apply for rising K1 students

立卽報名 Sign up now!



3568-0406

www.arch-education.com

銅鑼灣新寧道8號中國太平大廈1期3樓3/F, Phase I, China Taiping Tower, 8 Sunning Road, Causeway Bay

